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terugkoppeling: 

Ten aanzien van ‘permanent bewonen Groene Heuvels’ heeft de fractie nu gekozen voor ‘stille 

diplomatie’. Er wordt ‘schuttersputjes gedrag’ gezien en verharding van standpunten met uiteindelijk 

alleen verliezers aan beide kanten. Uitgangspunt bij de ‘stille diplomatie’ is vooralsnog  de 

handhaving van de bestemming recreatief wonen conform het bestemmingsplan In het 1e halfjaar 

van 2020 gaat de raad spreken over een gebiedsvisie voor het gebied waarin De Groene Hevels is 

gelegen. Niet ontkend mag worden dat in het ruim 25-jarig bestaan van het park geleidelijk een 

andere invulling is ontstaan. Onder meer een vorm van permanente bewoning. In een aantal 

situaties vanwege bijzonder persoonlijke omstandigheden van inwoners. Dat is jarenlang gedoogd; 

een enkeling heeft in het verleden al een ‘beschikking van niet handhaven’ gekregen. Dit fenomeen is 

voor Beuningen dus niet nieuw.  

Met andere fracties is contact gezocht vanuit de insteek dat ‘de menselijke maat’ leidend moet zijn 

bij handhaving. De eerste gesprekken met andere fracties zijn gevoerd. De inbreng van de PvdA is 

daarbij: bewoners van het park behoren niet in een maatschappelijk isolement geworpen te worden. 

Erkenning van de ‘menselijke maat’ betekent in de visie van de fractie, dat op beperkte schaal 

bewoning gedurende een overgangsperiode toegestaan kan worden.  

Vooraf: 

Vragen bij ‘Plas van Melssen’ te Ewijk. Met input van enkele leden van de afdeling Beuningen is een 

brief aan het College van B&W opgesteld. Daarin worden vragen gesteld over de ‘Plas van Melssen’ 

nabij Ewijk. Vanuit een overeenkomst met de gemeente is de eigenaar gestart met demping van deze 

voormalige zandwinput. Er is onduidelijkheid waarmee deze diepe put gevuld wordt en uiteindelijk 

wordt bestemd voor agrarisch gebruik. Dat roept vragen op ten aanzien van de gezondheid van 

inwoners. De fractie wil weten hoe het College in dat opzicht invulling geeft aan haar taak daarbij; 

het bewaken van gezondheidsaspecten vanuit de genomen beslissing bij deze overeenkomst. 

Kortweg: hoe ziet het toezicht er uit en vindt er bemonstering plaats? In de brief wordt ook gevraagd 
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De fractie nodigt leden van de afdeling uit voor aanvullende zienswijzen bij onderstaande 

selectie van bespreekpunten in de komende commissie- en raadsvergadering.  

Reactie is welkom via mail naar de fractievoorzitter: s.versluijs@beuningen.nl 

Motto: Solidair, Betrokken en Vitaal. 
 

                               Ingelaste LEDENVERGADERING: maandag 17 februari 20.00 uur in Wijkcentrum De Brink,  

 Brink 27 te Wijchen.   Ledenafstemming gemeentelijke herindeling.  

 

Thema bijeenkomst dinsdag 7 april 20.00 uur (locatie volgt nog) 

Betekenis van NATUUR & BIO DIVERSITEIT voor mens en milieu 

 

Algemene LEDENVERGADERING:  dinsdag 14 april 20.00 uur (locatie volgt nog) 

Op de agenda o.m Samengaan afdelingen Beuningen – Wijchen (+ mogelijk Druten) 
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om vanuit nieuwe inzichten met de eigenaar te overleggen of het oppervlaktewater van de plas niet 

beschikbaar kan komen voor de energietransitie waar de gemeente zich voor geplaatst ziet. Namelijk 

met drijvende zonnepanelen.  

Aanzet van Motie PvdA bij ‘Bewaking Gezondheidsaspecten’. Het is plezierig te merken, dat leden 

reageren op de Fractie Flits. Naar aanleiding van zo’n reactie is in samenspraak een motie 

ontworpen. Door die aan te bieden in een komende commissie vergadering hoopt de fractie steun 

te krijgen bij andere partijen.  

Nu wordt bij voorbereiding van besluiten advies gevraagd van de GGD, wanneer de wet dat 

voorschrijft. Daarnaast kan de gemeente naar eigen inzicht advies vragen. De GGD geldt als  

‘verbonden partij’ van de gemeente met expertise op het gebied van Volksgezondheid.  

De uitspraak van de Hoge Raad van december 2019 laat zien, dat de zorgplicht van de overheid veel 

verder reikt dan werd aangenomen. (zogeheten URGENDA arrest). De wet Publieke Gezondheid 

duidt in de besluitvormingsfase een taak van het College tot bewaking van Gezondheidsaspecten van 

haar inwoners. In de motie wordt de zienswijze neergelegd, dat de zojuist genoemde zorgplicht ook 

van toepassing is bij besluiten over projecten waar een omgevingsvergunning Milieu in beeld komt 

en gezondheidsrisico’s behoren te worden ingeschat. 

 

De ontwerp motie bepleit dat bij ieder door of namens College dan wel Raad te nemen besluit met 

een direct of indirect publiek belang, tenminste ook het advies van de GGD wordt ingewonnen en 

betrokken ten aanzien of uitsluiten van gezondheidsrisico’s bij inwoners en dieren. 

Aanvullende (inhoudelijke) suggesties van leden zijn welkom! De fractieleider ontvangt deze graag 

zo spoedig mogelijk!! (s.versluijs@beuningen.nl   of  pvda.bw@gmail.com) 

Gemeenteraad van dinsdag 28 januari 19.30 uur 

Agpt 6.01 Evaluatie Speelbeleid. 

Enige tijd geleden is het aantal speeltuintjes terug gebracht. De speeltoestellen die daarbij overbodig 

zijn geworden zijn geveild. De opbrengst daarvan is circa € 40.000,=  

Het raadsvoorstel houdt in dat vanuit de opbrengst van de veiling van het zand van de resterende 

speeltuintjes wordt gezeefd en geschoond. Een bespreekpunt dat toch wat verwonderlijk is. Bij 

regulier onderhoud van speeltuintjes hoort ook een periodieke schoning van het speelzand. Het 

vrijvallend geld van de veiling zou in de ogen van de fractie beter voor een innovatieve voorziening 

voor kinderen gebruikt kunnen worden.   

Agpt 6.02 Ontwikkeling Hoge Woerd. 

Het voorstel houdt in dat het aanvankelijk plan van 49 grote kavels van tafel gaat en daarvoor komt 

een plan met 85 woningkavels in de plaats. Een en ander vloeit voort uit archeologisch onderzoek. 

Het gebied moet nu anders ingericht worden. Het ‘afdekken’ van de belangrijke archeologische 

vindplaatsen is opgenomen in het plan. Dat worden parkjes waar niet gebouwd mag worden. Er is 

daardoor minder grond voor woningbouw beschikbaar. In vergelijking met het eerdere plan, valt 

circa € 5 miljoen weg ten opzichte van de oorspronkelijk geraamde opbrengst. De nabij aanwezige 
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bouwgrond is nu belegd met ca 12 hectare zonnepanelen. Mogelijkheden tot woningbouw zijn daar 

niet meer. Het plan dat er nu ligt ziet er gelikt uit in prachtige brochure. De wijze van voorbereiding 

rammelt. De fractie zal haar verwondering kenbaar maken.   

 


